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Ristiinan kehittämisyhdistys Hönkä ry:n hallituksen kokous 2022 

Aika: 16.1.2023, klo 17 

Paikka: Kahvila Saimaa 

Läsnä: Miia Koppi 

 Kirsi Olkkonen, pj 

 Marjo Särkkä, sihteeri 

 Sami Hilonen 

 Minna Urpilainen (varajäsen) 

 Harri Hyyryläinen, etäyhteydellä (varajäsen) 

Poissa: Otto Ravantti, Ville Hokkanen, Aki Karjalainen (varajäsen) 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Kirsi Olkkonen avasi kokouksen klo 17.10 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin. 

 

4. Edellisen kokouksen (10.11.2022) pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin. 

 

5. Yhdistyksen taloustilanne 

Yhdistyksen tilillä on rahaa n. 3000 €. 

 

6. Yhdistyksen jäsentilanne 

Jäsenmäärään ei ole tullut muutoksia. Yhdistyksellä on siten 20 jäsentä, 17 

varsinaista ja 3 kannatusjäsentä eli jäsentilanne ennallaan. 

Tavoite nostaa jäsenmäärä edelleen n. 30:een. 

7. Kotalaavun avajaistilaisuus – kommentit tilaisuudesta 

Tilaisuus on saanut hyvää palautetta. Sovittiin, että Kirsi Olkkonen laittaa 

kiitosterveiset hyvästä yhteistyöstä tilaisuudessa Ristiinan Rinkka ry:lle ja Miia 

Koppi Tero Pöntiselle/HK. 

Lisäksi sovittiin, että käydään tarkastamassa onko kotalaavun käyttösäännöt laitettu 

paikoilleen laavulle (ollut Mikkelin kaupungin vastuulla). 
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8. Palautekysely 

Kotalaavun avajaistilaisuudessa koottiin kävijöiltä palautetta (liite 1). Palautteiden 

perusteella oli kiinnostusta liittyä jäseneksi. Sovittiin, että Kirsi Olkkonen hoitaa 

yhdessä Aki Karjalaisen kanssa ko. henkilöille tietoa yhdistyksestä ja 

jäsenmaksulomakkeen sähköpostilla. Kirsillä ko. henkilöiden yhteystiedot. Voidaan 

hoitaa heti ja voimassa olevan jäsenmaksun mukaan. Lisäksi pari henkilöä oli 

kiinnostuneita osallistumaan yhdistyksen järjestämiin tapahtumiin talkooapuna. 

Palautteiden perusteella päätettiin myös, että yhdistyksen tapahtumista ja 

toiminnasta linkataan aina tieto myös Ristiinan Puskaradioon, Seurat toimii -

palstalle Ristiinalaisessa ja vastaavalla maksuttomalla palstalla Länsi Savossa ja/tai 

Mikkelin Kaupunki-lehdessä. 

Palautteissa toivottiin järjestelyä lentopallo-toiminnan jatkamiseksi Ristiinassa 

(Kisakaaren omistuksen muututtua ei enää ole paikkaa ko. harrastukselle 

riittävästi). Sovittiin, että Kirsi Olkkonen on yhteydessä Kuomapirtin toiminnasta 

vastaaville (Antti Putkonen/Kuoma) ja Tapsa Turkkiin. 

Palautteissa toivottiin myös kotalaavun ympäristöineen muodostuvan yhteiseksi 

tapaamispaikaksi ristiinalaisille. Pohdittiin, kuinka laavun ympäristöä voisi kehittää 

viihtyisäksi, koska luontaiset edellytykset olisi piknik-, aarimaa ym. toiminnalle. 

Ympäristö pitäisi luoda vain hoidetun näköiseksi ruohoa leikkaamalla, 

kukkaistutuksin jne. Mietittiin yhteistyötahoja 

9. Jäsentapaaminen ja saunan rakentamisen eteenpäin vienti. 

- korvaava tapahtuma peruuntuneille Jouluglögeille (Kotalaavu la 17.12, klo 16) 

jäsenistölle sovittiin pidettäväksi pe 10.2.2023 klo 17 Sotakoululla ”Saunateemalla”. 

Jäsenkirje lähetetään jäsenistölle, minkä lisäksi paikalle kutsutaan rakennusalan 

asiantuntijoita (Tero Pöntinen, Jorma Koppi ja Esa Tukiainen) ja puutarha- ja 

ympäristösuunnittelun osalta Kimmo Hänninen. 

10. Veej’jakajan rahoitus - vuosi 2023 

11. Jäsenkirje ja jäsenhankinta 

12. Muut asiat 

13. Seuraava kokous 

Seuraava kokous pidetään to 23.2.2023 klo 17 Sotakoululla. 
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14. Kokouksen päättäminen 

 

Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 19.00. 

 

Ristiinassa 16.1.2023 

 

 

Kirsi Olkkonen 

puheenjohtaja 

 

Marjo Särkkä 

sihteeri 

 

 


